
Protokół nr 43/18
z pierwszej części

posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej
Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle

w dniu 12 września 2018 r.

Ad 1.
Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.

Otwarcia posiedzenia (godz. 16.00), stwierdzenia prawomocności obrad i powitania członków
komisji dokonała przewodnicząca komisji Katarzyna Dysarz. Przewodnicząca stwierdziła, że
zostało osiągnięte kworum oraz, że obrady Komisji Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej
Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle są prawomocne. W chwili stwierdzania prawomocności
komisji uczestniczyło 7 radnych (lista obecności radnych w załączeniu do protokołu).
43 Posiedzenie rozpoczęto 12 września 2018 o godz. 16:00, a zakończono o godz. 16:40 tego
samego dnia. Obrady odbyły się w sali 207 B.

W posiedzeniu wzięło udział 7 członków.

Obecność członków komisji – wg załączonej listy obecności.

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli:
1. Wojciech Jagiełło - II Zastępca Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle ds. oświatowych

i społeczno-gospodarczych;
2. Joanna Hariasz - Skarbnik Miasta;
3. Leszek Dulęba - radca prawny Urzędu Miasta;
4. Beata Kaczyńska-Pogwizd - kierownik Wydziału Kultury, Sportu i Turystyki;
5. Bożena Jankowska – kierownik Wydziału Oświaty i Wychowania;
6. Małgorzata Jarosz Wojtarowicz - kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami i

Planowania Przestrzennego;
7. Izabela Migocz –dyrektor Miejskiej Biblioteki Publicznej w Kędzierzynie-Koźlu;
8. Piotr Gabrysz - dyrektor Miejskiego Ośrodka Kultury w Kędzierzynie-Koźlu;
9. Zenona Kuś – dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Kędzierzynie-Koźlu;
10. Ewa Krahl - dyrektor Miejskiego Zespołu Oświaty i Wychowania;
11. Bolesław Bezeg - dyrektor  Muzeum Ziemi Kozielskiej w organizacji.

Ad 2.
Przyjęcie porządku obrad.
1. Otwarcie drugiej części posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Analiza wykonania budżetu miasta za I półrocze 2018 roku w zakresie działania

komisji.
4. Posumowanie realizacji budowy nowych ścieżek rowerowych oraz rowerowych

szlaków turystycznych za lata 2014-2018 - przejazd rowerami (OK bike! Rower
Miejski).

5. Sprawy bieżące i wolne wnioski.
6. Zakończenie obrad.

Przewodnicząca komisji Katarzyna Dysarz odczytała proponowany porządek posiedzenie
poinformowała, że nie wpłyną żaden materiał dodatkowy, poddała pod głosowanie ww.
porządek obrad.

Komisja jednogłośnie pozytywnie (7  głosów ,,za”) przyjęła do realizacji ww. porządek
obrad.



Ad 3.
Analiza wykonania budżetu miasta za I półrocze 2018 roku w zakresie działania komisji.
(projekt uchwały stanowi załącznik do nin. protokołu).

Wojciech Jagiełło Zastępca Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle ds. oświatowych
i społeczno-gospodarczych poinformował, że realizacja budżetu za I półrocze 2018 w
zakresie oświaty jest realizowana prawidłowo. Nie da się oszacować wydatków, być może
zabraknie ok. 1 miliona złoty na zadania związane z oświatą.

Ewa Krahl dyrektor Miejskiego Zespołu Oświaty i Wychowania poinformowała, że w
następnym roku 2019 planują wzrost środków finansowych.

Izabela Migocz dyrektor Miejskiej Biblioteki Publicznej w Kędzierzynie-Koźlu, Piotr
Gabrysz dyrektor Miejskiego Ośrodka Kultury w Kędzierzynie-Koźlu, Zenona Kuś  dyrektor
Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Kędzierzynie-Koźlu, Bolesław Bezeg dyrektor
Muzeum Ziemi Kozielskiej w organizacji poinformowali o prawidłowym wykonaniu
budżetów jednostek za I półrocze 2018 r. Budżety za I półrocze zostały zrealizowane
gospodarnie, oszczędnie zgodnie z założonymi celami a zaplanowane remonty zostały
przeprowadzone.

Bożena Jankowska kierownik Wydziału Oświaty i Wychowania wyjaśniła, że może
zabraknąć środków finansowych na wynagrodzenia dla nauczycieli. Poinformowała, że
Wydział złożył projekt na kolejny rok o dofinansowanie dot. przedmiotów matematyki.
Wszystkie szkoły podstawowe i gimnazja otrzymają pomoc w zakresie przedmiotu
matematyki na wielu płaszczyznach.

Przewodnicząca komisji Katarzyna Dysarz poinformowała, że komisja zapoznała się i
przyjęła analizę z wykonania budżetu miasta za I półrocze 2018 roku, zadań z zakresu
oświaty, kultury, sportu, rekreacji i turystyki.

Ad 4.
Posumowanie realizacji budowy nowych ścieżek rowerowych oraz rowerowych szlaków
turystycznych za lata 2014-2018 - przejazd rowerami (OK bike! Rower Miejski).

Członkowie komisji na rowerach  pokonali trasę Urząd Miasta - ul. Piramowicza- rynek -
Dom Kultury Koźle - planty - ul. Raciborska - TESCO - stanica WOPR Dębowa - przejazd
wokół jeziora Dębowa i powrót do Koźla ul. Raciborską.

W drugiej części posiedzenia zostaną przedstawione wnioski z przejazdu rowerami miejskimi.

Ad 5.
Sprawy bieżące i wolne wnioski.

Katarzyna Dysarz przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej
poinformowała, że ogłasza przerwę w obradach (o godz. 16.40) drugą cześć posiedzenia
komisji zaplanowano na 27 września 2018 r.  na godz. 13.00.



Protokół nr 43/18
z drugiej części

posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej
Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle

w dniu 27 września 2018 r

Otwarcia posiedzenia (godz. 13.00), stwierdzenia prawomocności obrad i powitania członków
komisji dokonała przewodnicząca komisji Katarzyna Dysarz. Przewodnicząca stwierdziła, że
zostało osiągnięte kworum oraz, że obrady Komisji Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej
Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle są prawomocne. W chwili stwierdzania prawomocności
komisji uczestniczyło 4 radnych (lista obecności radnych w załączeniu do protokołu).
Druga cześć posiedzenia rozpoczęto 27 września 2018 o godz. 13:00, a zakończono o godz.
13:50 tego samego dnia. Obrady odbyły się w sali 207 B.

W posiedzeniu wzięło udział 4 członków.

Obecność członków komisji – wg załączonej listy obecności.

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli:
1. Wojciech Jagiełło - II Zastępca Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle ds. oświatowych

i społeczno-gospodarczych;
2. Bożena Jankowska – kierownik Wydziału Oświaty i Wychowania;
3. Beata Kaczyńska-Pogwizd - kierownik Wydziału Kultury, Sportu i Turystyki;
4. Leszek Dulęba - radca prawny Urzędu Miasta;
5. Jarosław Myśliwiec- inspektor Wydziału Rozwoju i Środków Pomocowych.

Ad 2.
Przyjęcie porządku obrad.

1. Otwarcie drugiej części posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy

Kędzierzyn-Koźle do realizacji projektu pn,: ,,Podniesienie jakości i zakresu usług
edukacyjnych placówek szkolnych w Kędzierzynie-Koźlu” w ramach poddziałania
9.1.1 Wsparcie kształcenia ogólnego Regionalnego Programu Operacyjnego
Województwa Opolskiego 2014-2020.

4. Turystyka w mieście, realizacja założeń oraz zamierzenia na przyszłość.
5. Sprawy bieżące i wolne wnioski.
6. Zakończenie obrad.

Przewodnicząca komisji Katarzyna Dysarz odczytała proponowany porządek posiedzenie
poinformowała, że nie wpłyną żaden materiał dodatkowy, poddała pod głosowanie ww.
porządek obrad.

Komisja jednogłośnie pozytywnie (4 głosy ,,za”) przyjęła do realizacji ww. porządek obrad.



Ad 3.
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy
Kędzierzyn-Koźle do realizacji projektu pn,: ,,Podniesienie jakości i zakresu usług
edukacyjnych placówek szkolnych w Kędzierzynie-Koźlu” w ramach poddziałania 9.1.1
Wsparcie kształcenia ogólnego Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa
Opolskiego 2014-2020 (projekt uchwały stanowi załącznik do nin. protokołu).

Przewodnicząca komisji Katarzyna Dysarz otworzyła dyskusję.

Jarosław Myśliwiec - inspektor Wydziału Rozwoju i Środków Pomocowych szczegółowo
wyjaśnił cel i założenia do projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie
Gminy Kędzierzyn-Koźle do realizacji projektu pn,: ,,Podniesienie jakości i zakresu usług
edukacyjnych placówek szkolnych w Kędzierzynie-Koźlu” w ramach podziałania 9.1.1
Wsparcie kształcenia ogólnego Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa
Opolskiego 2014-2020.

Bożena Jankowska – kierownik Wydziału Oświaty i Wychowania udzieliła wyjaśnień do
przedstawionego materiału.

Przewodnicząca komisji Katarzyna Dysarz poddała pod głosowanie ww. projekt uchwały.
Komisja jednogłośnie pozytywnie (4  głosy ,,za”) zaopiniowała ww. projekt uchwały.
,,za” byli Katarzyna Dysarz, Elżbieta Stetnicka, Michał Nowak, Andrzej Kopacki.

Ad 4.
Turystyka w mieście, realizacja założeń oraz zamierzenia na przyszłość (informacja stanowi
załącznik do nin. protokołu).

Przewodnicząca komisji Katarzyna Dysarz otworzyła dyskusję.

Beata Kaczyńska-Pogwizd kierownik Wydziału Kultury, Sportu i Turystyki udzieliła
szczegółowych wyjaśnień w temacie.
W dyskusji w tym temacie wzięli udział wszyscy członkowie komisji.

Przewodnicząca komisji Katarzyna Dysarz poinformowała, że komisja zapoznała się i
przyjęła z ww. informacją.

Ad 5.
Sprawy bieżące i wolne wnioski.

Katarzyna Dysarz przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej
poinformowała, że kolejna komisja została zaplanowana na 24 października 2018 r. odbędzie
się w Muzeum Ziemi Kozielskiej w organizacji przy ul. Kraszewskiego 2.

Ad 6.
Zakończenie obrad
Przewodnicząca komisji Katarzyna Dysarz podziękowała wszystkim za aktywne uczestnictwo
w posiedzeniu po czym o godz. 13:50 zamknęła posiedzenie komisji.

Protokołowała

Anna Dworaczek

PRZEWODNICZĄCA KOMISJI

Katarzyna Dysarz


